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3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 22.6.2015  

 

 

MVDr. Hrdlík: 

Ešte jedna na poslanca NR. Pán viceprimátor, pán poslanec, túlavé psy. Není v silách mesta 

a obcí vyriešiť tento problém. Mestá a obce nevedia to vyriešiť, je problém s ochranármi, 

rómska osada, tam je chovná stanica, tam sa to množí všetko. Ľudia z okolia idú a vyhodia 

psa, není v silách miest a obcí, je to len v silách zákonodarných orgánov, toto nejak napraviť, 

to nie je len za Trebišov ale aj za ostatné obce. Utrácať sa nemôže, nič sa nemôže, preplnené. 

Máme 130 psov, čo ďalej, pýtam sa teba, ako poslanca NR.  

Ing. Puci: 

Ja k tomu, k tým psom, 2x počas tohto volebného obdobia bol zákon o psoch v pléne a 2x boli 

obrovské tlaky lobistických skupín aj za, aj proti a 2x sa tento zákon stiahol z rokovania NR 

lebo nikdy sa nedospelo k jednoznačnému návrhu, ktorý by podporila nadpolovičná väčšina. 

Je to problém, ktorý je vnímaný celospoločenský, nie je to problém len Trebišova. Neviem, 

keď máš nejaký návrh, ktorý tu ešte nebol povedaný, poďme o ňom diskutovať a dajme niečo 

na papier. Je to problém, ktorý sa veľmi ťažko riešil momentálne, bohužiaľ a zatiaľ je to na 

pleciach miest a obcí. 

MVDr. Hrdlík: 

Ešte jedna poznámka, lebo máme tu skupinu ľudí v meste, ktorí platia dane za psa, tí ľudia 

chodia, majú vrecúška, ale väčšina tých psov, ktorí pochádzajú od neprispôsobivých občanov, 

nikto neplatí a to čipovanie čo bolo, keby si to presadil, to bola dobrá vec. Vedeli sme presne, 

komu ten pes patrí. Teraz nevieme komu patrí, ten problém každý rok narastá. Je to ťažká 

otázka, nevyriešime tuná. Tie lobistické skupiny, radikálny,  taký zásah, taký zásah, oni 

nevedia sa zjednotiť, to je problém obcí a miest na celom Slovensku.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 

 

 

 

 


